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BRM.0012.14.2012.1    
 

Protokół nr 14/2012 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich 
odbytego w dniu 28 września 2012 roku 

 

 

Godzina rozpoczęcia: 08:30 

Godzina zakończenia: 08:53 

 
W komisji udział wzięli 
Członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: (lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu) 
 
 
 
 
PORZĄDEK OBRAD 
 
1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Opiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy na rok 2012. 

b) w sprawie wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Ząbkowice Śląskie na lata 2012- 2026 

c)  w sprawie ustalenia wysokości opłat za wpis do rejestru żłobków i klubów 

dziecięcych prowadzących działalność na terenie Gminy Ząbkowice Śląskie. 

d) w sprawie zmiany załącznika graficznego do uchwały nr IV/31/2007 r. Rady 

Miejskiej w Ząbkowicach Śląskich z dnia 30 marca 2007 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla miejscowości: Kluczowa, Brodziszów, Sulisławice, Szklary, 

Zwrócona, Bobolice- Gminy Ząbkowice Śląskie. 

3. Zakończenie obrad. 
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Ad. pkt. 1 Przyjęcie porządku obrad 
 
Porządek obrad został przyjęty. 
 
 
Ad. pkt. 2 Opiniowanie projektów uchwał. 
 
a) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy na rok 2012. 

 
Zastępca Skarbnika Gminy Maria Borucka, odczytała powyższy projekt uchwały 
wraz z wprowadzoną autopoprawką, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński: otworzył dyskusję 
 
Radny Zdzisław Burnat, zapytał, co będzie w momencie, kiedy zakupimy nowy 
samochód, co się będzie działo z tym samochodem, który już posiadają? Czy to jest 
dalej majątek gminy? Czy to jest majątek tylko i wyłącznie tej straży? Czy gmina ma 
jakiś głos decydujący, żeby to mienie przesunąć ewentualnie do innej jednostki? Albo 
czy przy po sprzedaży tego starego samochodu te pieniążki wracają do gminy? 
 
Burmistrz Ząbkowic Śląskich Marcin Orzeszek, odpowiedział, że część 
samochodów w jednostkach ochotniczych Straży Pożarnych, było przeznaczone 
bezpośrednio z Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej i w tym 
momencie one były przekazywane bezpośrednio na jednostkę, jako na 
stowarzyszenie. W przypadku jednostki Stolec nie ma 100 % wiedzy, czy to jest nasz 
samochód, ale jest tak, że w ramach jednostek wymiana samochodów jest i 
przekazują sobie wzajemnie, w tej chwili najprawdopodobniej ten samochód może 
być użyczony dla jednostki, która buduje się, powstaje OSP Olbrachcice. 
Realizowane jest to w ramach gminy. 
 
Dodał, że w ramach tej dotacji 180 tys czekają na zwrot 80 tys z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, więc ta kwota będzie 
pomniejszona, ale to będzie w miesiącu październiku lub listopadzie, gdzie 
otrzymamy ten zwrot. 
 
Radna Danuta Tkaczonek, w kwestii formalnej, co do dotacji dla Ząbkowickiego 
Ośrodka Kultury, zapytała, czy instytucja ta złożyła do Urzędu Miejskiego wniosek z 
uzasadnieniem i czy jakiś wstępny kosztorys był podany, czy jest to kwota z „sufitu” 
czy jest na to jakiś zestaw wyliczony w konkretnych kwotach? 
 
Burmistrz Ząbkowic Śląskich Marcin Orzeszek, odpowiedział, że tak, 
zapotrzebowanie zostało złożone, i, że wiedzą doskonale, kto uczestniczy w 
seansach, które są realizowane, że po godzinie ten sprzęt nagłośnieniowy tam 
wysiada, funkcjonowanie tej sali przy tym początkowym remoncie, który rozpoczęli 
muszą następować kolejne etapy. Ząbkowicki Ośrodek przekazał im zestawienie 
potrzeb z wyliczeniem kwot, to oni przygotowali. Poinformował, że otrzymali zwrot 
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VAT-u za remont, który był realizowany, w związku z powyższym ZOK zwrócił im 
dochód do budżetu gminy, a oni jakby teraz im to oddajemy. 74,500 tys wróciło z 
Urzędu Skarbowego. 
 
Radny Antoni Dulęba, zapytał o ulicę Wojciecha. 
 
Burmistrz Ząbkowic Śląskich Marcin Orzeszek, odpowiedział, że jest to kolejny 
etap zaległej sprawy. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński, w związku z brakiem dalszych głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
 
Zapytał: Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
Głosowanie: jednogłośnie 
 
Projekt przeszedł. 
 
 
b) w sprawie wprowadzenia zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Gminy Ząbkowice Śląskie na lata 2012- 2026 
 
Burmistrz Ząbkowic Śląskich Marcin Orzeszek, poinformował, że projekt ten jest 
dzisiaj, dlatego dany, ze względu na otrzymanie zbiorów informacji ze Starostwa 
Powiatowego, ponieważ on przygotowywał dokumentację i nie mieli kwot, aby 
przygotować materiał. 
 
Zastępca Skarbnika Gminy Maria Borucka, odczytała powyższy projekt uchwały 
wraz objaśnieniami, który stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński: w związku z brakiem głosów w dyskusji, poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Zapytał: kto jest za przyjęciem powyższego projektu? 
 
Głosowanie: jednogłośnie 
 
Projekt przyjęty. 
 
c) w sprawie ustalenia wysokości opłat za wpis do rejestru żłobków i klubów 

dziecięcych prowadzących działalność na terenie Gminy Ząbkowice 
Śląskie. 
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p.o. Kierownika Wydziału EKS Anna Marcinków, odczytała powyższy projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem, który stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński: w związku z brakiem głosów w dyskusji, poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Zapytał: kto jest za przyjęciem powyższego projektu? 
 
Głosowanie: jednogłośnie 
 
Projekt przyjęty. 
 
d) w sprawie zmiany załącznika graficznego do uchwały nr IV/31/2007 r. Rady 

Miejskiej w Ząbkowicach Śląskich z dnia 30 marca 2007 r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla miejscowości: Kluczowa, Brodziszów, Sulisławice, 
Szklary, Zwrócona, Bobolice- Gminy Ząbkowice Śląskie. 

 
Kierownik Wydziału IGP Wojciech Jankowski, odczytał powyższy projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem, który stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński: w związku z brakiem głosów w dyskusji, poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
 
Zapytał: kto jest za przyjęciem powyższego projektu? 
 
Głosowanie: jednogłośnie 
 
Projekt przyjęty. 
 
Ad. pkt. 3 Zakończenie obrad. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Gminy Bogdan 
Tkaczyński, w związku z wyczerpaniem punktów porządku obrad zamknął 
posiedzenie obrad. 
 
Protokołowała 
Monika Gwóźdź 
                                                                      
 
              Przewodniczący Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
      

                (-) Bogdan Tkaczyński  
     


